
Rada Gminy i Miasta K02ieglowy 
42-350 K 0 Z lEG t. 0 W Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.45.2018 

PROTOKOL Nr XLV/2018 

z czterdziestej pil!tej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 09 sierpnia 2018 r. w godzinach 15,00 -16,30 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 312IXLV 12018 w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania sciek6w przygotowanego dla Gminy i Miasta Kozieglowy 
do organu regulacyjnego. 

2. Uchwala Nr 313/XLV/2018 w sprawle zmlan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2018 rok. 

3. Uchwala Nr 314IXLV/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Uchwala Nr 315IXLV/2018 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 30SIXLIV/2018 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania 
sp61kom wodnym dotacji celowej z budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz trybu 
post«powania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

5. Uchwala Nr 316IXLV/2018 w sprawie wyrazenia zgody na rozwil\.Zll1lie w cz«sci umowy 
uzytkowania wieczystego oraz nabycie budynku i budowli stanowil!cych wlasnos6 
uzytkownika wieczystego. 

6. Uchwala Nr 317IXLV/2018 w sprawie nabycia nieruchomosci . 

Uchwaly stanowil! za1l!czniki nr 1 - 6 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 14. Radny nieobecny Pan Marcin B«dkowski. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczl!ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Wicewojewoda SIl\.Ski Pan Piotr Kolodziejczyk 
Burmistrz Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B<1J< 



Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Dyrektor M-GOPK Pani Renata Garleja 
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Radca prawny Urz«du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosn6wka 

Pracownik socjalny GMOPS Pani Ewa Kozlowska 

Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieg!owy 

Przewodnicz'lcy Samorz'ldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soitysi 

Porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj«cie uchwaly w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania sciek6w przygotowanego dla Gminy i Miasta Kozieglowy do organu 

regulacyjnego. 

5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2018 r. 

6. Podj«cie uchwa!y w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 3051XLIV/2018 Rady Gminy 

i Miasta Kozieglowy z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania sp61kom 

wodnym dotacji celowej z budzetu Gminy i Miasta Kozieg!owy oraz trybu 

post«powania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania. 

8. Podj«cie uchwa!y w sprawie wyrazenia zgody na rozwi'lZanie w cz«sci umowy 

uzytkowania wieczystego oraz nabycie budynku i budowli stanowi'lcych w!asnosc 

uZytkownika wieczystego. 

9. Podj«cie uchwa!y w sprawie nabycia nieruchomosci . 
10. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzia!alnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzia!aniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakonczenie obrad 45 Sesji. 

PorZ'ldek obrad stano wi za!'lcznik nr 7 do protoko!u. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Ko!odziejczyk dokonala otwarcia 
sesji , powita!a przybylych na sesj« radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych 

Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi'lzal'lczniki nr 8,9 do protoko!u. 
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Ad. pkt 2 

Przewodniczilca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si~ z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z czterdziestej 
czwartej sesj i, kt6ra odbyla si« w dniu 21.06.2018 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj~ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal 
i Wnioskow w skladzie: 

1. Pani Jadwiga Baliilska 
2. Pani Elzbieta J arecka 
3. Pan Andrzej Szostak 

Nim przystlijJiono do realizacji kolejnych punkt6w porzildku obrad Przewodniczqca 
Rady udzielila glosu Panu Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze zgodnie z rozporzqdzeniem Prezesa Rady Ministr6w Pan 
Piotr Kolodziejczyk, dotychczasowy Zast~pca Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy objql 
funkcj« Wicewojewody Slqskiego. W imieniu samorzqdu Gminy i Miasta Kozieglowy , 
sohysow i wszystkich wsp61pracownik6w pogratulowal tego wyjqtkowego aktu. Cieszmy si« 
z obj«cia tego zaszczytnego stanowiska, ale jednoczeSnie czujemy zal z powodu zakoilczenia 
przez Pana Piotra Kolodziejczyka pracy w Urz~dzie Gminy i Miasta. Podzi~kowal 

za dotychczasowq wsp6lprac« na rzecz Gminy i Miasta Kozieglowy. Wyrazil nadziej~, 

ze ponad 3 letnia praca i dokonania w Gminie i MieScie Kozieglowy b«dq przenosily si« 
na duze wyzwania i b«dq przynosily zadowolenie z prowadzonych dzialail. :lyczyl 
najlepszych dni w zarzildzaniu wojew6dztwem slqskim . 
Pan Piotr Kolodziejczyk podzi«kowal Panu Burmistrzowi za zaufanie i wspolprac«. 
Piastowanie funkcji Zast«pcy Burmistrza przez 3,5 roku bylo wielkim wydarzeniem. 
Podzi~kowal Radzie Gminy i Miasta za wytrwalosc i wspolne rozwiqzywanie problemow. 
Podzi«kowal Pani Skarbnik, ktora zawsze wskazywala drog« , aby byl pozytywnie odbierany. 
Podzi«kowal Panu Sekretarzowi za sprawne funkcjonowanie Urz«du, Pani Dyrektor ZEAOS-u 
za przekazanq wiedz~, Panu Dyrektorowi ZUK za szybkie reagowanie na problemy, oraz Pani 
Dyrektor M-GOPK, z kt6rq czasem mieli odmienne zdanie, ale zawsze dochodzili 
do konsensusu. Podzi~kowal Panom Sohysom i Paniom Soltyskom, ktore byly bardzo 
aktywne i cz«sto odwiedzaly gabinet Zast«pcy Burmistrza, by wsp6lnie rozwiqzywac 
problemy soleckie. Podzi«kowal wszystkim za 3,5 letniil wsp6lprac~ i wyrazil nadziej«, 
Ze b«dzie mogl cz~sto przyjezdzac do Koziegl6w. Gdyby byly problemy , w ktorych 
rozwiqzaniu moglby pom6c, prosil 0 kontakt telefoniczny , a zawsze b~dzie pomagal. 
Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zwrocila si~ do Pana Wicewojewody 
z przeslaniem, by sposrod 167 gmin w wojewodztwie slqskim Gmina Kozieglowy byla 
zawsze najwazniejsza. 
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Ad. pkt 4 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie przekazania projektu 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania sciek6w przygotowanego dla Grniny i Miasta 
Kozieglowy do organu regulacyjnego ( zal~cznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 3I2/xLV/20I8 w sprawie przekazania projektu regularninu dostarczania wody 
i odprowadzania sciek6w przygotowanego dla Grniny i Miasta Kozieglowy do organu 
regulacyjnego zostala przyj~ta 14 glosarni "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt5 

Pani Elzbieta Jarecka przedstawila projekt uchwaly w sprawie zrnian w budzecie 
Grniny i Miasta Kozieglowy na rok 2018 ( zal~cznik nr 11 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 3I31XLV/20I8 w sprawie zrnian uchwaly budzetowej Grniny i Miasta Kozieglowy 
na 2018 rok zostala przyj«ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zrnian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal~cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 314/XLV/2018 w sprawie zrnian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zrniany Uchwaly Nr 
305/xLIV /2018 Rady Grniny i Miasta Kozieglowy z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie zasad 
udzielania sp61kom wodnyrn dotacji celowej z budzetu Grniny i Miasta Kozieglowy oraz 
trybu post«powania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania ( zal~cznik nr 13 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 315 /xLV/20I8 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 305/xLIV/2018 Rady Grniny 
i Miasta Kozieglowy z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie zasad udzielania sp6lkorn wodnyrn 
dotacji celowej z budzetu Grniny i Miasta Kozieglowy oraz trybu post~powania w sprawie 
udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania zostala przyj~ta 14 glosarni "za" Gednoglosnie). 
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Ad. pkt 8 

Pani Elzbieta J arecka przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
rozwiqzanie w cz~sci umowy uzytkowania wieczystego oraz nabycie budynku i budowli 
stanowi'lcych wlasnosc uzytkownika wieczystego (zal'lcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 316IXLV/2018 w sprawie wyrazenia zgody na rozwiqzanie w cz~sci umowy 
uiytkowania wieczystego oraz nabycie budynku i budowli stanowi'lcych wlasnosc 
uiytkownika wieczystego zostala przyj~ta 14 glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci 
( za1'lcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 317/xLIV/2018 w sprawie nabycia nieruchomosci zostala przyj~ta 14 glosami 

"za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Na wst~pie swej informacji Pan Burmistrz poinformowal, ie na chwil~ obecn'l 
realizacja budietu wyczerpuje plany i zamierzenia zar6wno po stronie dochod6w jak i po 
stronie wydatk6w. Realizowane S'l zadania rozpocz~te , budzet pozwala rowniei na 
rozpoczc;:cie kolejnych zadan inwestycyjnych i pozyskanie srodkow z Unii Europejskiej. 

Burmistrz Pan Jacek Slc;:czka przedstawil 
mic;:dzysesyjnym : 

informacj~ 0 dzialalnosci w okresie 

- jestesmy po otwarciu przetargu na przebudow~ pi~ciu drog z tzw srodkow popowodziowych 
2013-2017 , na kolejne dwie drogi podpisano umow~ z Wojewodztwem Sl~kim , b~dzie 
otwarcie przetargu na drogc;: dojazdow'l do pol w Gniazdowie. Poza tym mamy informacjc;:, 
ze z Urz~du Wojewodzkiego dofinansowanie otrzyma ul. Kr6tka; 

- przez ostatnie miesi'lce trwaj'l intensywne prace nad uzyskaniem dofinansowania 
na instalacje solame i fotowoltaikc;: . Wspolnie z Gmin'l Siewierz wnioskujemy 0 srodki , 
by projekty mialy jak najwyisz'l ocenc;: pUnktow'l . Urz'ld Marszalkowski posiada 
do dyspozycji 78 min zl, a potrzeby z wojewodztwa sl~kiego s'lna kwotc;: I mid z1.; 

- realizowany jest projekt " Rozwoj infrastruktury przedszkolnej w Pinczycach". Wniosek 
termomodernizacji budynku w Pinczycach jest pozytywnie oceniony; 

- domknic;:ta jest "schetynowka " w Mzykach oraz droga ul. Dc;:bowa w Pustkowiu Lgockim. 
Z budow'l drog lokalnych wi'lie si~ rowniei przej~cie gruntow za odszkodowaniem 
( Koziegl6wki, Siedlec Duiy , Wyl~i), choc nie do konca jest to akceptowane, bo drogi te 
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sluz1\ mieszkancom z tych miejscowosci. W Pustkowiu Lgockim byla zgoda wszystkich 
mieszkanc6w na nieodplatne przekazanie gruntu, natomiast w Koziegl6wkach ul. Spokojna 

dokonujemy wykupu gruntu zaj~tego pod drog~; 

- w dniu dzisiejszym na skrzyzowaniu DK-l z drog1\ w stron~ Wojslawic mial miejsce bardzo 
powa:i:ny wypadek drogowy, w wyniku kt6rego kilka os6b jest rannych. Od kilku lat 

zabiegamy 0 zainstalowanie na tym skrzyzowaniu sygnalizacji swietlnej . Wyrazil nadziej~, 
ze Generalna Dyrekcja Dr6g i Autostrad widzi zasadnose zalozenia sygnalizacji swietlnej na 
tym skrzyzowaniu; 

- wykonywana jest modemizacja oswietlenia ulicznego. Obecnie wymieniono 1200 opraw 
oswietleniowych na ledowe. Mysli, ze oszcz~dnosci powstale z poboru energii pozwol1\ 
na wymian~ kolejnych opraw oswietleniowych. B~d1\ skladane kolejne wnioski RIT 
na kontynuacj~ wymiany oswietlenia. Mieszkancy wnioskuj1\ 0 budow~ oswietlenia, 
ale cz~sto nie rna mozliwosci umiejscowienia slup6w przy drodze; 

- Gmina rna zamiar nabyc nieruchomose w Kozieglowach od Gminnej Sp61dzielni . W dniu 
dzisiejszym Rada GiM podj~la uchwaly z tym zwillZane; 

- plac6wki szkolne przygotowuj1\ si~ do rozpocz~cia roku szkolnego. Z wyj1\tkiem szkoly 

w Siedlcu Duzym, we wszystkich szkolach b~d1\ oddzialy klasy I; 

- domykane s1\ sprawy zwi1\zane z dowozem uczni6w do szk6t. W okresie wakacyjnym 
przewoinicy zawieszaj1\ kursy autobus6w, st1\d dost~p do transportu dla mieszkanc6w 
w okresie wakacyjnym jest ograniczony; 

- uruchomiony jest program dla uczni6w "Dobry Start" .Od 1 sierpnia br. mozna skladae 
wnioski w formie papierowej; 

- w zwillZku z budow1\ obwodnicy Myszkowa wi1\:i:e si~ bardzo wazny element - program 
budowy sciezek rowerowych i ci~6w pieszo-rowerowych. Kazda inwestycja drogowa 
powinna taki element zawierac , bo opr6cz jezdni infrastruktura towarzysz1\ca powinna bye 

tworzona. Ma nadziej~, ze uzgodnienia w tym temacie dotycz1\ce miejscowosci Post~p 
zostan1\ przyj~te i problem zwillZany z brakiem przepustu zostanie rozwillZany i nastl'lPi 
korekta w zakresie systemu odwodnienia ; 

- w zwillZku z czekaj1\c1\ nas przebudow1\ dr6g lokalnych, wytypowano ul. Warszawsk1\. 
Przy remoncie nawierzchni powinna bye wykonana r6wniez infrastruktura towarzysz1\ca. 
W przypadku nadzwyczajnych okolicznosci kierowcy skracaj1\ tras~ ul. Warszawsk1\ . 
W zwillZku z tym opracowany jest projekt zmiany organizacji ruchu od ul. Woinickiej az po 
rondo w Kozieglowach; 

- w zwillZku z wnioskiem dotycz1\cym zabezpieczenia dzialki szkolnej w Markowicach jest 
decyzja nadzoru budowlanego, lecz zachodzi pytanie czy osoba prywatna, kt6rej ta sprawa 

dotyczy t~ decyzj~ wykona; 
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- place zabaw, 0 ktore wnioskowaly stowarzyszenie oddane zostaly do uzytku. Nie 
rozstrzygni«to natomiast przetargu na Otwarte Strefy Aktywnosci (OSA), poniewaz wplyn«la 
jedna oferta i byla 0 100% drozsza od zakladanych wartosci projektowych . Wyrazil nadziej«, 
ze kolejne przetargi b«d'l dostosowane do przewidywanych kosztow; 

- uzyskano zgod« z Urz«du Marszalkowskiego na rozliczenie zadania modernizacji 

Przedszkola w Starej Hucie do dnia 30.09.2019 r. Wykonana jest ekspertyza stanu 
technicznego budynku . Mamy nadziej« , ze kolejny wykonawca spelni warunki i zostanie 
wyloniony w przetargu. Przy wyborze wykonawcy nalezy bezwzgl«dnie stosowac procedur« 

zamowieil publicznych, wi«c nie mamy wplywu na wybOr wykonawcy. 

Pan Burmistrz poinfonnowal, ze w ostatnim czasie odbyly si« jubileusze w jednostkach OSP: 
w Winownie, w Siedlcu Duzym oraz w Starej Hucie. W Starej Hucie jubileusz jednostki OSP 
pol'lczony byl z jubileuszem Zespolu "Zloty Klos". Podzi«kowal Organizatorom 

za przygotowanie uroczystosci. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila infonnacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 21 czerwca 2018 r. br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej sesj i, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi . 

Do Przewodnicz'lcej Rady wplyn«ly pisma: 
- pismo mieszkailcow Winowna-Mlynek 0 uregulowanie stanu prawnego drogi. 
Na posiedzeniu wspolnym Komisji dyskutowano nad wnioskiem. Pani Przewodnicz'lca 
poinforrnowala, ze z uzyskanych inforrnacji wynika, ze nieruchomosci te figuruj'l jako 
wladanie na zasadach samoistnego posiadacza na rzecz Prezydium Powiatowej Rady 
Narodowej - Powiatowy Zarz'ld Drog Publicznych. W zwi!\Zku z powyzszym ustalono, 
ze Urz'ld Gminy i Miasta Kozieglowy wyst'lPi do Starostwa Powiatowego w Myszkowie 
o wszcz«cie procedury komunalizacyjnej; 

- pismo Gminnego Zespolu Piesni i Tailca Kozieglowy 0 wyegzekwowanie rozliczenia 

wydatk6w dokonanych w trakcie wizyty Zespolu na W«gry z pieni«dzy skladkowych 
po 250 zl od osoby. Pani Przewodnicz'lca wyjasnila, ze rowniez na wspolnym posiedzeniu 
Komisji, w obecnosci przedstawicielek Zespolu oraz Pani Dyrektor Osrodka Kultury 
w Kozieglowach sprawa zostala wyjasniona. Pieni'ldze s'l zwracane uczestnikom wyjazdu; 

- w dniu 28.08.2018 r. 0 godz. 14,00 odb«dzie si« wspolne posiedzenie Komisji Rady GiM 
Kozieglowy, na kt6rym w obecnosci projektantow odb«dzie si« dyskusja nad propozycj'l 
" Poprawy bezpieczeilstwa ruchu drogowego na drodze krajowej nr 1 - przebudowa odcinka 
Kozieglowy - Markowice" . Mozliwosc zamkni«cia skrzyzowail. Prosila, by sohysi 
z miejscowosci , ktorych dotyczy projekt uczestniczyli w posiedzeniu. 
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Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
- Soltys z Starej Huty Pan Edward Grzesik poinfonnowal, i.e mieszkancy Starej Huty pytaj1\, 
o dalsz1\, realizacjl( budowy Przedszkola, wnioskuj1\, by chociai. przykrye budynek, ktory 

niszczenie. Poinformowal, i.e rna pretensje do Pana Burmistrza, i.e pomimo tego, i.e Finna ile 
wykonala budynek w Kozieglowach, to swiadomie wybrano j1\, na kolejn1\, inwestycjl( 

do Starej Huty. 
Bunnistrz Pan Jacek Sll(czka wyjasnil, i.e dach zabezpieczony jest foli1\, przeciwdeszczow1\,. 
Budynek rna bye zakonczony do 30.06.2019 r. a do 30.09.2019 r. jest termin rozliczenia. Przy 
wyborze finny nalei.y stosowae ustaw~ 0 zamowieniach publicznych. Przetarg wygrala finna 
dzialaj1\,ca w obrocie i w momencie skladania aplikacji spelniala wszystkie kryteria . Dopoki 
podmiot nie zostal wykreslony z rejestru rna prawo startowae do przetargow. Firma posiadala 
peln1\, dokumentacjl( , wil(c nie bylo podstawy do wykluczenia jej z przetargu. Wina za to, 

i.e Finna zeszla z placu budowy i zerwala umowl( nie lei.y po stronie Gminy, a od Firmy bl(d1\, 
wyegzekwowane kary. Musielismy dokonae ekspertyzy technicznej budynku, poniewai. 
kwoty w roszczeniach Firmy za wykonane prace budzily w1\,tpliwosci. Budynek zostal 

dorainie zabezpieczony foli1\, przeciwdeszczow1\,. Gmina nie rna prawnej mOi.liwosci , 
by wykonae pokrycie dachowe. Nowa Finna zostanie wyloniona rowniei. w trybie ustawy 
o zamowieniach publicznych . Zaprosil Pana Soltysa z Huty Starej do udzialu w wyborze 

wykonawcy. Na dzien dzisiejszy Przedszkole funkcjonuje w Kozieglowkach, dzieci S1\, tam 
bezpiecznie dowoi.one . Warunki w Kozieglowkach S1\, bardzo dobre i wlasciwa edukacja jest 
zagwarantowana. 

- Soltys Pustkowia Lgockiego Pani Krystyna Piedo podzil(kowala Radzie Panu 
Burmistrzowi za wykonanie drogi ul. Dl(bowa w Pustkowiu Lgockim. 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk zaprosila wszystkich na swil(to Pieczonego Ziemniaka 
pol1\,czone z Festiwalem Ciast, ktore odbl(dzie sil( w dniu 12 sierpnia br. , w Kozieglowkach. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porz1\,dku obrad Przewodnicz1\,ca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamknl(la obrady czterdziestej pi1\,tej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 
dzil(kuj1\,c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej pi1\,tej Sesji zakonczono. 

"
ProtokOl~1i'I .,frv1\,dzila: 

Ursz~ja. 
! 

Joann 
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